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Protokół Nr XVI/2020 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 28 września 2020 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 28 września 2020 r.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
30

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 14 radnych Rady Gminy Żołynia (nieobecna była radna Anna Wójcik), 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia; 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia; 

6) Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Żołyni; 

7) informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Po 

powitaniu zebranych zapytał, czy radni mają wnioski odnośnie zaproponowanego porządku 

obrad. Radni nie zgłosili uwag do porządku sesji, ani innych wniosków możliwych w tym 

punkcie posiedzenia.  

Porządek posiedzenia, przekazany radnym wraz z pismem zwołującym sesję przedstawiał 

się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2019-2026; 

c) zmiany uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łańcuckiego na realizację zadania publicznego; 

d) uchylenia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego; 

e) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia; 

f) sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Żołynia; 

g) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Żołynia na rok szkolny 2020/2021; 

h) przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

uczęszczających do szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żołynia”; 

i) określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uczniom, formy i zakres tej 

pomocy oraz tryb postępowania w ramach „Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Żołynia”; 

j) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat części nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 2 Przewodniczący rady poinformował zebranych, że radni mogli zapoznać się  

z protokołem z poprzedniej sesji i nie wnieśli uwag do niego, po czym przeprowadził 

głosowanie nad jego zatwierdzeniem. Rada przyjęła protokół z poprzedniej sesji jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1) 

Anna Wójcik. 
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Ad.3 Projekt zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, Skarbnik Gminy 

Żołynia. Omawiając zmiany w planie wskazała zwiększenie wydatków o kwotę 556,37 tys. 

zł, w tym 500 tys. pochodzących z rządowego Funduszy Inwestycji Lokalnych na 

modernizację dróg gminnych – ul. Batalionów Chłopskich w Żołyni oraz drogi Zagondwie  

w Brzózie Stadnickiej, a także o kwotę 56,37 tys. zł z rezerwy subwencji oświatowej na 

zakup pomocy do szkół podstawowych prowadzonych przez gminę. Skarbnik wspomniała, że 

przy modernizacjach ww. dróg wystąpią prace dodatkowe i na nie przeznaczona jest 

wskazana kwota. Poruszyła również temat zmniejszenia dotacji z Funduszu Dróg 

Samorządowych w związku z oszczędnościami przetargowymi na modernizację  

ul. Batalionów Chłopskich i drogi Zagondwie. Koszt tej inwestycji po przetargu wyniesie  

1 mln 388 tys. zł, w tym 833 tys. zł wesprze dotacja z FDS, natomiast 555 tys. zł pochodzić 

będzie ze środków własnych gminy. Skarbnik omówiła również przeniesienia w planie 

wydatków związane ze zwiększeniem dotacji dla samorządu powiatu na kontynuację budowę 

chodnika przy drodze powiatowej, na odcinku do ośrodka Villa Carpatia oraz zwiększenia na 

budowę wodociągów, oświetlenia ulicznego i na dotację dla klubu sportowego w Żołyni. 

Przedstawiła także wprowadzone zmianą budżetu korekty w zapisach, związane  

z koniecznością zastosowania właściwej klasyfikacji budżetowej. Przewodniczący rady 

wspomniał, że zmiany w budżecie szczegółowo dyskutowano na wspólnym posiedzeniu 

komisji rady. Radni nie zabierali głosu w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. 

   Uchwała Nr XVI/130/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok 

została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech 

Woś. NIEOBECNI (1)Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła 

skarbnik gminy. Zaznaczyła, że w ślad za zmianą budżetu należy dokonać stosownych 

zapisów w prognozie finansowej. Podała zmienione uchwałą w sprawie zmian budżetu 

dochody i wydatki gminy ogółem na rok 2020. Wskazała, że według planu zadłużenie gminy 

na koniec 2020 r. ma wynieść 7 mln 106 tys. zł. Zaznaczyła, że zadłużenie gminy 

sukcesywnie zmniejsza się, podała, że na koniec 2019 roku wyniosło ono 8,070 mln zł. 

Zaprezentowała prognozę zadłużenia na kolejne lata, zaznaczając, że nie uwzględnia ona 

potencjalnego zaciągania kredytów przez gminę. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, 

przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała Nr XVI/131/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Żołynia na lata 2019-2026 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1) Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę dotyczącą udzielenia pomocy powiatowi 

przedstawiła skarbnik gminy. Wyjaśniła, że w budżecie gminy zwiększono dofinansowanie 

do kontynuacji budowy chodnika przy drodze powiatowej na odcinku do ośrodka Villa 

Carpatia o kwotę 76 tys. zł, w związku z czym zaszła konieczność zmiany uchwały o pomocy 

dla powiatu. Powiedziała, że uchwała zmieniająca wcześniejszą kwotę na ten cel, to jest 60 

tys. zł zastępuje kwotą 136 tys. zł. Radni nie dyskutowali w sprawie, przewodniczący po 

odczytaniu projektu uchwały przeprowadził głosowanie. 
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Uchwała Nr XVI/132/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia przez 

Gminę Żołynia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego na realizację zadania 

publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1)Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę o pomocy finansowej dla województwa 

przedstawiła skarbnik gminy. Przypomniała, że na 2020 r. zaplanowano 32 tys. zł na pomoc 

dla województwa, w ramach wsparcia budowy 70 mb chodnika przy drodze wojewódzkiej  

w Bikówce. W związku z przełożeniem przez zarząd województwa tej inwestycji na rok 2021 

środki te rada przesunęła na chodnik przy drodze powiatowej w Żołyni. W tej sytuacji 

konieczne było uchylenie uchwały o przekazaniu pomocy województwu. Radni nie 

dyskutowali w sprawie, przewodniczący po odczytaniu projektu uchwały przeprowadził 

głosowanie. 

Uchwała Nr XVI/133/20 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia przez 

Gminę Żołynia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację 

zadania publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1)Anna Wójcik. 

 

Uchwałę w sprawie sprzedaży działki gminnej przedstawił Waldemar Natoński, Sekretarz 

Gminy Żołynia. Poinformował radnych, że projekt przygotowano w związku z wnioskiem 

mieszkańca Żołyni, sąsiada tej nieruchomości o zakup działki. Zaznaczył, że sprzedaż 

dokonywana będzie w przetargu, podał lokalizację i parametry działki. Radni mieli 

możliwość zapoznania się z jej lokalizacją na przekazanych radzie materiałach. Sekretarz 

powiedział, że działka nie jest gminie niezbędna, a jej wycena zostanie sporządzona po 

udzieleniu przez radę zgody na jej sprzedaż. Radni nie dyskutowali w sprawie, 

przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała Nr XVI/134/20 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1)Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych przedstawił sekretarz 

gminy. Powiedział, że chodzi o sprzedaż 8 działek o łącznej powierzchni 72 arów, 

położonych koło targowiska gminnego w Żołyni. Przypomniał, że radni dyskutowali na ten 

temat na wspólnym posiedzeniu komisji rady i wówczas pojawił się postulat radnych: Karola 

Sztura i Jerzego Szpili, aby zastanowić się nad kompleksową sprzedażą tych nieruchomości. 

Sekretarz powiedział, że zakłada się sprzedaż tylko i wyłącznie kompleksową z wydzieleniem 

służebności gruntowej o szerokości 5 m w zachodniej części sprzedawanego terenu, w celu 

zapewnienia dostępu – drogi serwisowej do pompowni kanalizacji sanitarnej. Powiedział, że 

nie jest planowane wyodrębnienie geodezyjne tej drogi i pozostawienie jej w zasobie gminy, 

ponieważ wiązałoby się to z koniecznością jej utrzymywania. Radni mieli możliwość 

prześledzenia lokalizacji działki na przedstawionych materiałach. Sekretarz poinformował 

zebranych, że wycena nieruchomości zostanie przygotowana po akceptacji sprzedaży przez 

radę i wyraził nadzieję, że działki uda się sprzedać po korzystnej cenie, gdyż jest to teren 
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atrakcyjny inwestycyjnie. Radni nie zabierali głosu w tej sprawie, przewodniczący odczytał 

projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała Nr XVI/135/20 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1) Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Żołynia 

na rok szkolny 2020/2021 omówił Artur Gerersdorf, Dyrektor Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Żołyni. Wspomniał, że temat ten omawiano na 

posiedzeniu wspólnym komisji rady. Przypomniał, że gmina ma obowiązek zapewnić dowóz 

uczniów niepełnosprawnych do szkół. Na wypadek, gdyby odbywał się on samochodami 

prywatnymi rodziców uczniów, konieczne jest ustalenie ceny paliwa, po której będzie on 

rozliczany. Dyrektor zaznaczył, że cena wskazana w projekcie uchwały została ustalona  

w oparciu o ceny ze stacji paliw funkcjonujących w Żołyni. 

Uchwała Nr XVI/136/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Żołynia na rok szkolny 2020/2021 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1) 

Anna Wójcik. 

 

Następnie dyrektor GZEAS omówił łącznie uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół prowadzonych przez gminę oraz 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy w ramach tego 

programu. Dyrektor powiedział, że możliwość ustalenia przez rady gmin takiego programu 

daje ustawa o systemie oświaty. Wspomniał, że dotąd program stypendialny funkcjonował 

tylko w odniesieniu do uczniów żołyńskiego liceum, teraz natomiast zostanie poszerzony  

o szkoły podstawowe. Omówił procedurę przyjmowania programu, zgodnie z którą  

w pierwszej kolejności podejmuje się uchwałę o jego wprowadzeniu, natomiast kolejnym 

krokiem jest uchwała określająca szczegółowe warunki udzielania pomocy w nim wskazanej. 

Dyrektor powiedział, że program ma wspierać uczniów i motywować do nauki oraz udziału  

w konkursach przedmiotowych i zawodach sportowych. Realizacja programu odbywać się 

będzie poprzez stypendia wójta gminy dla uczniów liceum oraz nagrody wójta za osiągnięcia 

naukowe, artystyczne i sportowe, przewidziane również dla uczniów klas 7 i 8 szkół 

podstawowych. Dyrektor omówił zmiany w stosunku do funkcjonującego dotąd programu 

stypendialnego rady gminy. Wspomniał, że w wyniku dyskusji na wspólnym posiedzeniu 

komisji rady doprecyzowano zasady udzielania pomocy oraz zwiększono liczbę uczniów, 

która może być nagrodzona. Powiedział, że proponuje się, aby stypendia wypłacane dotąd  

w kwocie 170 zł miesięcznie zwiększyć do 200 zł, natomiast nagrody roczne za szczególne 

wyniki w nauce, osiągnięcia artystyczne i sportowe miałyby wynosić 500 zł. Dodał, że 

nagrody i stypendia przyznawane będą na wniosek dyrektora szkoły. Radni nie dyskutowali  

w tej sprawie, przewodniczący rady kolejno odczytał dwie uchwały i przeprowadził 

głosowania nad nimi. 

Uchwała Nr XVI/137/20 w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Żołynia” została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 
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Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś. NIEOBECNI (1) Anna Wójcik. 

Uchwała Nr XVI/138/20 w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania 

pomocy uczniom, formy i zakres tej pomocy oraz tryb postępowania w ramach 

„Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów uczęszczających do 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żołynia” została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne:  ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś. 

NIEOBECNI (1) Anna Wójcik. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości gminnej 

przedstawił sekretarz gminy. Wyjaśnił, że chodzi o dzierżawę na okres 10-letni części 

nieruchomości sąsiadującej z Kamienicą Dąbrowskich w Żołyni. Poinformował zebranych  

o planach dzierżawcy związanych z tą nieruchomością, wskazanych w piśmie skierowanym 

do wójta, po jego prośbie o sprecyzowanie zamiarów. Wnioskodawczyni wskazała, że teren 

pozostanie przestrzenią otwartą w rynku i będzie zagospodarowany w sposób atrakcyjny,  

w celu wyeksponowania i promowania domu historycznego rodziny żołyńskich rzeźbiarzy.  

W kontekście dyskusji z posiedzenia wspólnego komisji rady gminy sekretarz zaznaczył, że 

w umowie dzierżawy zostaną zabezpieczone interesy gminy związane z ogólną dostępnością 

placu, z utrzymaniem porządku i estetki, zapewnieniem bezpieczeństwa oraz uzgadnianiem  

z władzami gminy działań prowadzonych na dzierżawionej działce. Radni nie dyskutowali  

w tej sprawie. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie nad nią. 

Uchwała Nr XVI/139/20 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat 

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia oraz odstąpienia od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została przyjęta przy 

jedenastu głosach „za” i dwóch „przeciw”. Jeden radny wstrzymał się od głosu. Wyniki 

głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (1) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Tadeusz Leja, Wojciech Majkut, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Wojciech Woś. PRZECIW (2) Krzysztof Kosior, Tomasz Mach. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Sierzęga. NIEOBECNI (1) Anna Wójcik. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych Jan Buszta, Sołtys Sołectwa Brzóza Stadnicka 

podziękował za modernizację drogi Zagumnie - położenie asfaltu i wykonanie chodnika  

i wyraził nadzieję, że w przyszłości uda się przeprowadzić remont pozostałej części tej drogi. 

Poprosił również o dostawę kamienia do remontu pozostałych dróg gminnych w tym 

sołectwie i skierowanie do tych prac ekipy funkcjonującej przy urzędzie gminy. 

Sołtys Sołectwa Smolarzyny Joanna Wal również zawnioskowała o przekazanie kamienia 

do remontów dróg w Smolarzynach. 

 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący rady podziękował zebranym za 

przybycie i zamknął obrady o godzinie 16.35. 

 

Sporządził:      

                                                                                                      


